

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 28/3-3/4/19

Prayer items 1st week of April

1. According to the weather forecast, the current dry and hot weather will continue until May. Many areas are beginning to lack water supply. Ask the Lord to send rain to replenish water sources. Pray for the relevant authorities to have the wisdom to help the affected areas.
2. The hot weather has ignited fires in many areas. Ask for God's mercy. Ask God to protect those firemen who are risking their lives in carrying out their duties, and to grant these frontline personnel the peace that surpasses all understanding and health as they toil under such extreme conditions.
3. Continue to pray for the reformation of the country. The change of the system requires cooperation and consistency of all. May the bills passed by the Parliament will be beneficial to all.
4. Continue to pray for the law enforcement officers to be fair and courageous in handling the various cases they are dealing with. Ask that the Lord would grant them good health, a blameless heart, integrity, efficiency and effectiveness in handling these cases.

卫理公会以萨迦守望者 28/3-3/4/19

四月第一个星期的祷告事项

1. 据气象局预测，目前干旱及酷热的天气将持续到 5 月。为着许多地区开始出现缺水之事祷告，求主赐下恩雨来滋润大地，供应水源。也赐有关当局有智慧能力启动救灾机制，来应对受影响的地区。
2. 因干旱酷热的天气造成许多火灾屡屡发生。求主开恩怜悯，特别也保守疲于奔命的消防人员，愿神护佑他们，在最前线灭火之际有神出人意外的平安及健康。
3. 继续为着国家的改革祷告，制度及体系的改革需要各方的合作，坚持及付代价。也愿这次国会所通过的法案，能造福百姓。
4. 也继续为着执法者能公正及有胆量来处理手头上各样大大小小的案件祷告。求主保守他们有健康的身体，有廉洁的心，有正义，有效率及果效地处理案件。

Isakhar Pengawal Methodist 28/3-3/4/19

Doa minggu pertama April

1. Menurut ramalan Meteorologi, cuaca panas akan berlarutan sehingga bulan Mei. Banyak kawasan mula kekurangan bekalan air, kita berdoa agar Tuhan mengurniakan hujan untuk menghiburkan tanah, supaya bekalan air mencukupi. Berdoa untuk pihak yang berkuasa mempunyai hikmat dan keupayaan untuk memulakan mekanisme bencana alam membantu dan menangani kawasan dan orang yang terjejas.
2. Banyak kebakaran yang sering berlaku disebabkan cuaca panas yang berlarutan. Mohon belas kasihan daripada Tuhan terutama bagi ahli bomba dan penyelamat yang menjalankan tugas, berkatilah mereka yang bekerja di garisan hadapan ada kesihatan dan keselamatan.
3. Terus berdoa untuk pembaharuan yang dijalankan di negara ini. Pembaharuan sistem memerlukan kerjasama dan ketabahan daripada semua pihak. Berdoa agar rang undang-undang yang diluluskan oleh Parlimen akan memberi manfaat kepada rakyat.
4. Terus berdoa untuk pihak penguatkuasa undang-undang bersikap adil dan berani dalam menangani semua jenis kes. Mintalah Tuhan memastikan mereka sihat, mempunyai hati yang suci, supaya boleh mengendalikan kes dengan adil, cekap dan saksama.